



Protokoll Styretmöte Lp3 Lv3

Närvarande

Ordförande: Simon Nilsson
Vice ordförande: John Hellgren
Kassör: Simon Myrbäck
Informationsansvarig: David Barker
Utbildningsansvarig: Angelica Forss

Kajsa Malmberg

1. Formalia

- i. Ordförande Simon Nilsson förklarar mötet öppnat kl. 12:17.
- ii. Styrelsen godkänner dagordningen.
- iii. Föregående mötesprotokoll (Lp3 Lv2) godkänns.
- iv. Styrelsen adjungerar Kajsa Malmberg med yttranderätt.
- v. Dagens hipstergrej: Att rida en kamel nedför gatan.

2. Dagsformsrunda

Simon Nilsson mår bra, men försov sig i morse.
Simon Myrbäck mår bra.
Kajsa är sliten efter CHARM, men annars bra.
John tycks tro att det är måndag, men han verkar må bra.
Angelica mår bra.
David mår mindre bra då hans laddare glappade så han försov sig. Även missnöjd över gårdagens Paradise Hotel-final.

3. Meddelanden

John meddelar att den psykosociala skyddsronen är den 19:e mars för Kf och den 10:e april för Bt.

4. Beslutstagning/Uppföljning



5. Sektionsmöte

Datomet för sektionsmötet sätts äntligen till 26 februari. Detta innebär att kallelsen ska ut snart.

Propositioner som behöver skrivas: Budget, Verksamhetsplan, Vice Ordförande i Studienämnden och tillsättande av Arbetsgrupp för framtagande av sångbok.

6. Val av representation

7. Mötesplanering

Alla

7/2 Möte med kontakt från Kårledningen

10/2 Möte med K-Styret

Simon Nilsson

10/2 KU

8. Mötesrapporter

På ordföranderådet diskuterades förrådet. Alla verkade positiva till en storstämdning. Något som kan tas upp på mötet med K-Styret. Det kommer komma en del äskningar från KAOS inom en snar framtid.

Simon Myrbäck hade ett kassörmöte. Det var mest ett introducerande möte, men det blir fler i framtiden (förtydligande: fler kassörmöten, inte fler intromöten).

John har varit på SU. De diskuterade likabehandling och aspaffischer. Där pratade de även om SAMO-stöd och den kommande Studentrösten (f.d. Utbildningsveckorna).

Angelica har varit på möte med SnKfKb och vUO. De diskuterade vad de ville göra, vilket främst var att utöka Studienämnden. Bt verkar vilja ha mer struktur från sin PA. Det verkar råda tvetydigheter huruvida vi har Programråd på vår sektion eller inte. Det är hög kuggstatistik på Kemi, Fysik, Matte-relaterade



linjer, vad kan det bero på? Värt att tänka över när man jobbar med utbildningsbevakning.

9. Genomgång av att-göra-listan

Skjortorna är inne på tryck. Datum för K-Styret är satt. Lapp på Styrets anslagstavla sitter uppe.

Fixa en vektoriserad version av sektionens loggan med atomen och DNA-strängen.

10. Kommande händelser

11. Post

Ingen post eftersom David var dum och inte hämtade posten trots att han tidigare var vid facket i Kårhuset. Igen.

12. Övriga frågor

13. Mötets avslutande

Ordförande Simon Nilsson förklarar mötet avslutat kl. 13:01.